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POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: Möte med BRÅ 

Mötesdatum: 2018-04-24 

Närvarande: Tobias Nässén (M) ordförande, Inger Davidson (KD)1:e vice 
ordförande, Johan Kust, kommunpolis 
Mats Bohman, administrativ direktör, Jan Landström, 
säkerhetssamordnare, Anders Fredriksson, samverkansledare, Johanna 
Balic, sekreterare, Emma Ekring, Minimaria, Ida Appelfeldt, Nacka 
beroendeverksamhet/Minimaria 

 
 
1. Mötets öppnande 
Ordförande Tobias Nässen (M) öppnade mötet.  
 
2. Aktuell information om kamerabevakning 
Jan Landström berättar om aktuell status gällande kamerabevakning i Nacka kommun. 
Aktuell status i upphandling av kamerautrustning: 
-Direktupphandling av kameraövervakning av fotbollstältet beräknas vara klar och 
uppmonterad senast i augusti 
-Direktupphandling av central server/kameraplattform beräknas vara klar och installerad 
hos Basefarm senast i augusti 
-Upphandling av kamerautrustning beräknas vara klar den 20 maj (om den ej överklagas)  
 
Jan informerar även om kameraövervakningslagen samt var det finns planer att sätta upp 
kameror idag i kommunen.  
 
5. Ungdomar och narkotika 
Bilagor: Underbilaga och kommunens strategi för ett drogfritt Nacka för unga 
Mats Bohman informerar om förslag till strategi för ett drogfritt Nacka för unga. Detta 
styrdokument för all skattefinansierad verksamhet i Nacka ska behandlas av 
kommunfullmäktige på sammanträdet i juni 2018. 
 
Det övergripande målet är ett samhälle fritt från narkotika och dopning, med minskade 
medicinska och sociala skador orsakade av alkohol och ett minskat tobaksbruk.  
 
Med ett särskilt fokus på ett drogfritt samhälle för unga gäller följande i Nacka.  
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• Nolltolerans mot narkotika, dopning och alkohol vad gäller barn och unga. 
• Minska tobaksbruk och förhindra att barn och unga börjar använda tobak. 
• Stöd och vård till dem som hamnat i missbruk eller beroende 

 
Mats Bohman informerar vidare om att det pågår en översyn av hur bemanningen kopplat 
till den aktuella strategin ska se ut och en bakgrundsfaktor är också att den person som 
tidigare arbetat som drogförebyggare har slutat sin tjänst. Johan Kust framför att från 
polisens sida skulle det vara önskvärt med en sammankallande person för det övergripande 
arbetet med ungdomar och narkotika i kommunen. 
 
Ida Appelfeldt, enhetschef på Nacka beroendeverksamhet, och Emma Ekring, Minimaria, 
informerar om sitt arbete och svarar på rådets frågor. 
 
3. Aktuell information från kommunpolisen 
Johan Kust ger aktuell information från kommunpolisen. Sofie Ordell kommer att vara ny 
kommunpolis från och med nu då Johan kommer att börja på ett nytt jobb. Han 
informerade vidare om sitt deltagande i BRÅ:s nationella konferens om brottsförebyggande 
arbete ”Råd för framtiden”, som i år hölls i Örebro.  
 
4. Läget inom säkerhetsfunktionen 
Mats Bohman informerar om att säkerhetsfunktionen förstärks med en säkerhetschef. 
Tanken är att man ska arbeta mer med säkerhetsarbete på ett övergripande plan.  
 
6. Uppdatering kring SSPF 
Anders Fredriksson ger en uppdatering om hur arbetet går med SSPF (Skola, Socialtjänst, 
Polis, Fritid inom Nacka kommun). En pilot har nu startat i Boo. En svårighet i arbetet är 
att få föräldrarna att gå med på att ge samtycke att prata om deras barn. En blankett har 
tagits fram för att underlätta detta, och diskussioner förs också om att denna blankett kan 
användas även hos beroendeverksamheten. 
 
Anders informerar om att tanken är att först genomföra en pilot i Boo och sedan är nästa 
steg att anställa en person som samordnar arbetet. Någon gång till hösten kommer den 
personen att vara på plats. Denna tjänst finansieras inom trygghetspaketet. 
 
7. Information om kommande utbildningar 
Mats Bohman berättar om kommande utbildningar. Ett utbildningstillfälle kommer att 
genomföras i mitten av juni och vänder sig till alla ledamöter och ersättare i 
kommunfullmäktige, och vid detta tillfälle är temat ”hot och våld mot förtroendevalda”. 
Det planeras även en utbildningsinsats till hösten kring våldsbejakande extremism med visst 
fokus på högerextremism. 
 
8. Anmälningar 
Trygghetsbokslut 2017 för samverkan polis kommun 
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Bilaga 
Brottsförebyggande rådet noterar informationen till protokollet.  
 
9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns vid mötet.  
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Johanna Balic 
 
 


